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INTERPELACJA

w sprawie funkcjonowania na terenie gminy lokalnej komunikacji autobusowej.

Lokalna Komunikacja Autobusowa zorganizowana przez Pana Burmistrza
i funkcjonująca na terenie naszej gminy, to niewątpliwie wielkie udogodnienie
dla mieszkańców oraz osób korzystających z tego typu środków transportu.

Wysokie koszty, jakie ponosi gmina z tego tytułu winny stawiać przed firmami
(przedsiębiorcami) realizującymi to zadanie, wysoki poziom świadczonych usług. O ile
mi wiadomo, firmy przystępujące do realizacji przedłożonej przez gminę oferty mają
możliwość szczegółowego zapoznania się z warunkami jakie powinny spełniać
decydując się na wykonanie tej usługi. Podpisując zatem stosowną umowę
zobowiązują się do jej wypełnienia zgodnie z jej treścią, swoją rzetelnością i zgodnie
z obowiązującym prawem.

Wnoszona interpelacja w szczególności dotyczy nie stosowania przez firmę
Obraziński Transport Group Sp. z 0.0., obowiązku przyjmowania płatności
bezgotówkowych za pomocą instrumentów płatniczych, co nakazuje treść art. 19a ust.
1 Ustawy z dnia 6 marca 2018 r. Prawo Przedsiębiorców (Dz. U. 2018 poz. 646), który
mówi: "Przedsiębiorca zapewnia możliwość dokonywania zapłaty w każdym miejscu,
w którym działalność gospodarcza jest faktycznie wykonywana, w szczególności
w lokalu, poza lokalem przedsiębiorstwa lub w pojeździe wykolZystywanym
do świadczenia usług transportu pasażerskiego, pIZy użyciu instrumentu płatniczego
w rozumieniu ustawy z dnia 19 sierpnia 2011 r. o usługach płatniczych (Dz. U. z 2022
r. poz. 2360)."

Zaznaczam, że Mieszkańcy dość często podkreślali uciążliwość tej sytuacji
oraz wątpliwą jakość usług świadczonych przez operatora. Wydawało się, że ilość
zgłoszeń w tej kwestii skłoni wykonawcę do unormowania zasad i pobierania opłat
za bilety zgodnie z obowiązującymi przepisami. .

W związku z powyższym proszę Pana Burmistrza o podjęcie stosownych działań,
gdyż: nie może być ze strony organów gminy przyzwolenia, na nie wywiązywanie
się przez wyłonionego w drodze przetargu wykonawcę z obowiązującej umowy



oraz nie stosowania podczas realizacji gminnych zadań przepisów prawa powszechnie
obowiązującego.

Jestem przekonany, że uwagi zgłaszane przez mieszkańców, co do jakości
świadczonych usług, zostaną przez Pana Burmistrza szczegółowo przeanalizowane,
a wynikające wnioski doprowadzą do zmiany obecnego stanu. Biorąc pod uwagę,
iż ten sam operator w bieżącym roku będzie realizował przedmiotowe świadczenie
usług transportowych, proszę o udzielenie informacji, kiedy w LKA organizowanej
przez naszą gminę będzie możliwa bezgotówkowa płatność za bilety tj. za pomocą
instrumentów płatniczych takich jak karty płatnicze, aplikacje itp.?

Z poważaniem
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